
Hej medlem i Ängsö GK 
 
Nu går vi in i slutet av säsongen och så här långt har säsongen varit riktigt bra inom flera 
områden. 
 
• Vi får signaler om ökad trivsel, gemenskap och klubbkänsla. 
• Våra medarbetare säger att de trivs och har uppskattat våra lönesamtal samt arbetet med 
personliga utvecklingsplaner. 
• Banan och skicket får bra betyg i våra medlems- och gästundersökningar. 
• Vi har representerats vid nationella och internationella tävlingar med goda resultat av både 
juniorer och seniorer. 
• Krögarparet har genomfört säsongen så här långt med bravur. 
• Vår Pro bedriver en verksamhet som hela klubben kan vara stolta över. 
• Medlemsantalet ökade under augusti. 
• Vi har välvilliga och generösa sponsorer som vi förstås uppskattar och tackar. 
• Prognosen för året visar, trots stora omkostnader i och med vattenläckaget förra året, att vi 
nästan håller budget. 
 
Det blev en lång uppräkning med både stort och smått, men en viktig sådan. Vi har mycket att 
klappa oss på axeln för. 
Om vi i stället blickar framåt så finns det en del arbete kvar att göra. 
Fram till kommande höstårsmöte har styrelsen, klubb- och banchef, medarbetare, kommittéer, 
pro och krögarna fullt fokus på verksamhetsplanering. Vi ska fokusera både på en kortsiktig plan 
för 2025 och en mer långsiktig för 2026 till 2030. Det är ett omfattande arbete. Målet är att vi vid 
årsmötet i höst, i enlighet med de nya stadgarna, kan redovisa en verksamhetsberättelse för 
2024 och verksamhetsplan för 2025–2030. 
 
Utöver det så gör vi en kartläggning över hur vi kommunicerar och informerar inom klubben. Vi 
genomför också en förstudie om eventuellt ny logo enligt motion på årsmötet i våras. 
Med vår nya styrelsemedlem Lena Nordin-Anderssons kompetens och erfarenhet inom ämnet 
tar vi fram rekommendationer, kommunikationsplaner och mer, för hur vi kan förbättra 
kommunikationen både internt och externt. Förhoppningsvis kan ni få ta del av resultaten under 
höstårsmötet. 
 
Ett annat omfattande arbete, som många har lagt mycket tid på, är hur banan och 
klubbhusområdet kan utvecklas. 
I arbetet har bankommittén, klubbhuskommitteen, medarbetare, styrelsen och övriga 
kommittéer alla bidragit. Styrelsen kommer att utifrån det arbetet föreslå en ansökan om 
investeringsbidrag hos arvsfonden. Vi kommer att bjuda in till ett öppet hus för att närmare 
presentera arbetet och vad vi kommit fram till. Kallelse kommer inom kort. 
 
Som ni ser är det mycket på gång. Höstårsmötet är ett viktigt möte där vi kommer att behöva ert 
stöd för att ta beslut i många stora och viktiga frågor. Därför vill jag redan nu att ni, i alla fall 
mentalt, planerar för att delta vid mötet i november. Det är en möjlighet för dig som medlem att 
påverka Ängsö GK idag och hur framtidsresan ska se ut. 
 
Avslutningsvis vill jag hälsa alla nya medlemmar välkomna och avslutar med att tacka för 
uppmärksamheten. 
 
På uppdrag av styrelsen 
 
Mikael Christoffersson 
Ordförande Ängsö GK  


